

## 各位:

香港劍道協會有幸邀請角正武先生(八段範士), 鳥巢健先生(八段教士), 下村健一郎先生(七段教士) 於 2023 年 3 月 30 日至 4 月 2 日主持劍道講習會。歡迎所有香港劍道協會會員及屬會會員出席. 由於場地安排及人數所限, 請諒解是次講集會內容及報名名單細節將於稍後公佈, 請大家預留時間出席。

## 有關詳情如下:

-3月30日 星期四 鴨脷洲 1/F 活動室 2000-2200 稽古

-3月31日星期五 港島東體育館舞蹈室 2100-2300 稽古

-4月1日星期六 北角渣華道體育館三樓 1200-1400 (活動室 2) 1400-1500 (休息) 1500-1700 (活動室 1) 講習會/稽古

-4月2日星期日 灣仔新伊利沙伯體育館二樓2号室 0900-1030 1030-1100 (rest) 1100-1230 講習會/稽古

參加費用:全免

有意參加者必須經屬會報名\*,屬會負責人請將<u>每節</u>報名名單,於 2023 年 3 月 27 日(星期一)下午 5 時正或之前,電郵至本會 hkka@hkolympic.org

\*註1:參加者必須預先報名,未有預先報名人士恕未能參加是次活動

\*註2:參加者必須經屬會報名,恕不接受個人報名



Dear all,

Hong Kong Kendo Association has the honour to invite Sumi Masatake sensei (Hanshi 8Dan), Tosu Takeshi sensei (Kyoshi 8Dan), Shimomura Kenichiro sensei (Kyoshi 7Dan) to host seminars/keiko. All members of HKKA and affiliated clubs are welcome to attend. Due to venue and capacity limitations, details of the seminar and final attendance list will be announced later. Thanks for the understanding and please reserve your time to attend.

Details are as follows:

-30th Mar (Thu) Ap Lei Chau Sports Centre 1F Activity Room 2000-2200 Keiko

-31st Mar (Fri)
Island East Sports Centre G/F Dance Room
2100-2300
Keiko

-1st Apr (Sat)
Java Road Sports Centre 3F
1200-1400 (Activity room 2)
1400-1500 (Rest)
1500-1700 (Activity room 1)
Seminar/Keiko

-2nd Apr (Sun)
Queen Elizabeth Stadium 2F Function Rm 2
0900-1030
1030-1100 (rest)
1100-1230
Seminar/Keiko

Participation fee: Free of charge

Interested participants must register through their affiliated clubs\*. Club representatives please send the registration list for <u>each session</u> to the HKKA via email at hkka@hkolympic.org by 5:00 pm on March 27, 2023 (Monday).

- \*Note 1: Participants must register in advance. Those who have not registered in advance cannot attend this event.
- \*Note 2: Participants must register through their affiliated clubs. Individual registrations will not be accepted.